
 

 

Zápis z jednání 
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 5/2018 konaného dne 16. května 2018 

 Přítomni: 
1. Kettner Lukáš (předseda) 5. Kuželka Ivan 
2. Antonín Pavel 6. Preininger Tomáš 
3. Faltus Zdeněk 7. Dudíková Marie 
4. Hambálková Zuzana 8. Vrzal Miloslav 
 Nepřítomni (omluveni): 
1. Ježek Jan 5. Černý Radek 
2. Mazanec Jiří 6. Janoušková Marcela 
3. Šajnar Erik 7. Lodinová Miluše 
4. Procházka Jan (místopředseda) 8. Měrtlová Soňa (tajemnice) 
 Hosté: 
1. Ryglová Ivana (DC Jihlava) 6. Foltin Jan (OS ČLK Pelhřimov) 
2. Fárová Jana (Trojlístek, p.o.) 7. Jenerál Pavel (OS ČLK Žďár nad Sázavou) 
3. Dvorník Karel (OS ČLK Jihlava) 8. Talpa David (OZ) 
4. Vermousek Ivo (OS ČLK Třebíč) 9. Dvořáková Jana (OZ) 
 Program jednání: 
1. Zahájení; 
2. Schválení programu a zápisu; 
3. Hospodaření zřizovaných poskytovatelů zdravotních služeb za rok 2017 – 3. část - setkání 

s ředitelkami Dětského centra Jihlava a Trojlístku, centra pro děti a rodinu Kamenice nad 
Lipou, příspěvkových organizací; 

4. Setkání s ČLK; 
5. Diskuze, různé; 
6. Závěr. 
 

1. Zahájení 
Lukáš Kettner, předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „Zdk“) přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je Zdk usnášeníschopná. 
 2. Schválení programu a zápisu 
Předseda přednesl návrh programu jednání, který byl 8 hlasy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 8 hlasy schválen.  3. Hospodaření zřizovaných poskytovatelů zdravotních služeb za rok 2017 – 3. část - setkání s ředitelkami Dětského centra Jihlava a Trojlístku, centra pro děti a rodinu Kamenice nad Lipou, příspěvkových organizací; 
Ivana Ryglova seznámila členy komise s hospodářským výsledkem centra za rok 2017. Hospodářský výsledek za rok 2017 skončil vyrovnaně. Jana Fárová informovala o hospodářském 
výsledku dětského domova za rok 2017. Výsledek skončil se ziskem cca 570 tis. Kč. Lukáš Kettner 
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vznesl dotaz na pěstounství. Ivana Ryglová odpověděla, že systém se nezměnil, chybí dlouhodobí pěstouni, přechodných pěstounů je dostatek. Problémy se objevují s doprovázejícími 
organizacemi, které zastupují dočasné pěstouny. Proces adopce je stále administrativně náročný. Jana Fárová doplnila, že je problém v přechodu od profi pěstounů k dlouhodobým pěstounům. Problémy jsou s umisťováním sourozenců. Ivana Ryglová řekla, že dobře funguje mezinárodní 
adopce. Dále informovala o projektu „Dětská paliativní medicína“.  

4. Setkání s ČLK 
Lukáš Kettner přivítal zástupce lékařské komory. Vznesl dotaz na projekt zaměřený na možnost 
zaměstnávat ukrajinské lékaře. Pavel Jenerál odpověděl, že problém je v tom, že byl spuštěn vládní projekt, který není pod záštitou MZ a tím pádem nemusí ukrajinští lékaři splňovat jazykové a odborné zkoušky. Dále využívají titul MUDr., na který nemají nárok. Jan Foltin řekl, že horší kvalita 
je u ruských lékařů. Zástupci doplnili, že je zapotřebí, aby tito lékaři splňovali kritéria, která musí splňovat čeští lékaři. Pavel Jenerál informoval, že problémy jsou i s tím, že tito lékaři nejsou 
registrováni v lékařské komoře. Ivo Vermousek doplnil, že každý rok lékařská komora obesílá primáře nemocnic, zda nemají nové lékaře, kteří nejsou zaregistrováni v lékařské komoře. David Talpa doplnil, že je problém s nečlenstvím zubařů v lékařské komoře. Lukáš Kettner vznesl dotaz 
na postoj ČLK k navýšení platů lékařskému personálu v roce 2018. Pavel Jenerál odpověděl, že zatím bližší informace nejsou k dispozici. 
 Z jednání odešel člen komise Pavel Antonín.  
Lukáš Kettner vznesl dotaz na stanovisko ČLK k minimálnímu zapojení lékařů (ambulantních specialistů pracujících mimo nemocnice) v pohotovostních službách v nemocnicích. Ivo 
Vermousek odpověděl, že velkou roli hraje otázka finanční a zdravotní stav lékařů. Dále vznesl dotaz na stanovisko ČLK týkající se nástupu lékařů na zdravotnickou záchrannou službu hned po škole. Zástupci o této možnosti neslyšeli.  
 Z jednání odešel člen komise Zdeněk Faltus. 
 Miloslav Vrzal vznesl dotaz na e-recepty. Ivo Vermousek odpověděl, že systém funguje. Ve vyzvedávání receptů problém není, výhoda je zpětná kontrola o výdeji receptů a zaslání receptů 
dálkovým přístupem.  

5. Diskuze, různé Termín příštího zasedání byl stanoven na středu 20 června 2018 od 16.00 hodin v sídle 
Krajského úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost A 3.15.  6. Závěr 
Lukáš Kettner, předseda Zdk, poděkoval všem přítomným a ukončil jednání.  
   MUDr. Lukáš Kettner 
předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina 
   
  
Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová dne 21. května 2018. 


